
Pregó de Festa Major
 Sabadell, 1 de setembre de 2017

Bona nit, Sabadell!

Fa molts i molts anys el riu Ripoll travessava Sabadell amb molta més aigua de la que hi 
passa avui dia. I per això no era d’estranyar que les grans fàbriques tèxtils de la nostra ciutat 
s’instal·lessin al seu voral. Al llarg del riu també hi havia les famoses basses, que feien de pis-
cina els mesos d’estiu, i és en una d’aquestes basses, concretament a la de Ca la Paula, on va 
néixer el nostre Club, el Club Natació Sabadell. 
Al llarg dels més de cent anys, el Club ha vist passar molta gent que ha vingut a casa nostra a 
aprendre a nedar, a jugar a futbet, bàsquet, volei, a fer gimnàs o simplement a passar-hi una 
bona estona amb els amics.
Però, com bé sabeu, al Club també hi ha una secció de waterpolo, que és la que ha donat els 
èxits esportius més importants, no només de la nostra entitat, sinó també de la ciutat. Hem 
portat el nom de Sabadell arreu del continent i ens sentim molt orgulloses de ser sabadellen-
ques!
Aquests èxits esportius han sigut a base de molt d’esforç, sacrifici, treball, constància i sobre-
tot d’una unió i companyonia que ens ha fet arribar al cim de l’èxit.
I és que aquest any tenim l’honor de fer el pregó de Festa Major de la nostra ciutat...
...i com deia aquell...
...de la ciutat que porta el nom del nostre Club...
...de la ciutat on “Machado es queda”...
...una ciutat on hi ha tants partits a l’equip de govern com Champions tenim nosaltres...
...de la ciutat on per molt que hi hagi una bassa sempre hi haurà el Club!...
Avui comença la Festa Major, la gran festa de la nostra ciutat, gaudim-ne, tots i totes!
...i creuem el dits perquè no sigui passada per aigua, tot i que nosaltres no siguem les més 
indicades per dir-ho.

Bona Festa Major!


